

Transcript Request for FLVS FT Students

Requesting Transcripts via Email or Fax

****Visit the [Transcripts](#) section of the [NEW Enrollment Site](#) for answers to any parent updates. If still having trouble please email flvsk12records@flvs.net. Requests take up to 48 hours.****

If your student is enrolled in Florida Virtual School's Full Time School District (FVES, FVMS, or FVHS is their school of record and they take courses with us on a traditional, 180-day school calendar), you can easily request their transcript via email or fax. Just follow these simple steps:

For Florida Virtual Elementary School (**FVES**) Students:

1. Download the [FVES transcript request form](#).
2. Submit the completed and signed form via email or fax to the FLVS Full Time administrative offices:
 - **Email:** flvsk12records@flvs.net
 - **Fax:** 407-377-8330

For Florida Virtual Middle School (**FVMS**) Students:

1. Download the [FVMS transcript request form](#).
2. Submit the completed and signed form via email or fax to the FLVS Full Time administrative offices:
 - **Email:** flvsk12records@flvs.net
 - **Fax:** 407-377-8330

For Florida Virtual High (**FVHS**) School Students:

1. Download the [FVHS transcript request form](#).
2. Submit the completed and signed form via email or fax to the FLVS Full Time administrative offices:
 - **Email:** flvsk12records@flvs.net
 - **Fax:** 407-377-8330

FLVS FT طلب نسخة من السجل الأكاديمي لطلاب

طلب النسخ عبر البريد الإلكتروني أو الفاكس

قم بزيارة [النصوص](#) قسم [موقع التسجيل الجديد](#) للحصول على إجابات لأي تحديثات للوالدين. إذا كنت لا تزال تواجه مشكلة، يرجى إرسال ** تستغرق الطلبات ما يصل إلى 48 ساعة flvsk12records@flvs.net بريد إلكتروني

هي مدرسته المسجلة ويأخذ FVHS أو FVMS أو FVES) إذا كان الطالب مسجلاً في منطقة مدرسة فلوريدا الافتراضية بدوام كامل دورات معنا وفقاً لتقويم مدرسي تقليدي لمدة 180 يوماً، يمكنك بسهولة طلب كشف درجاتهم عبر البريد الإلكتروني أو الفاكس. اتبع الخطوات البسيطة التالية:

طلاب (FVES) لمدرسة فلوريدا الابتدائية الافتراضية

1. [FVES تنزيل نموذج طلب نسخة من سجل](#).
2. FLVS: إرسال النموذج المكتمل والموقع عبر البريد الإلكتروني أو الفاكس إلى المكاتب الإدارية بدوام كامل في
■ flvsk12records@flvs.net: بريد إلكتروني
■ الفاكس: 8330-377-407

لمدرسة فلوريدا المتوسطة الافتراضية (نظام إدارة الفيديو) طلاب

1. [FVMS تنزيل نموذج طلب نسخة من سجل](#).
2. FLVS: إرسال النموذج المكتمل والموقع عبر البريد الإلكتروني أو الفاكس إلى المكاتب الإدارية بدوام كامل في
■ flvsk12records@flvs.net: بريد إلكتروني
■ الفاكس: 8330-377-407

لمدرسة فلوريدا الافتراضية الثانوية (مدرسة اف في اتش اس) طلاب المدرسة

1. [FVHS تنزيل نموذج طلب نسخة من سجلات](#).
2. FLVS: إرسال النموذج المكتمل والموقع عبر البريد الإلكتروني أو الفاكس إلى المكاتب الإدارية بدوام كامل في
■ flvsk12records@flvs.net: بريد إلكتروني
■ الفاكس: 8330-377-407